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PROC ES VERBAL

Incheiat azi 08.08.2016 in sedinta deindata a Consiliului local al comunei Saniob,
stabilita prin dispozitia primarului nr.83/08.08.2016, sedinta ciue a avut loc la sediul
administrativ al acestei institutii publice, ora 20.00.

La prezenta sedinta au participat urmatorii conSilieri locali in functie; Zatyko Jacint,
Zatyko Stefan-Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefon-Alexandru, Buzas loan-Nicolae,
Erdei Danut-Eugen, Torok fanos, Ungur Andrei-fosn.

A absentat consilier : Erdei foaef ;
Au participat de drept: D-ul Molnar Joaef - primar si d-na Mela Maria-Elena -secretar. 

,
S-a constatat ca sedinta este legal constituita, participand 8 consitieri to,JfdOin

totalul de 9 consilieri in functie.

La inceputul sedintei, d-ul primar arata motivatia pentru care Consiliul local a fost
convocat in sedinta deindata. Este vorba de proiectul "infiin{are After School in localitatea
Sf,niob, Comuna Sffniobt'pentru care afost depusa cererea de finantare si pentru care expertii
CRFIR 2 S-E CONSTANTA s-au prezentat pentru verificari in teren, stabilind un termen de
rezolvare de 5 zile lucratoare de la data controlului.

ORDINEA DE ZI:

D-l Kiss Stefan-Alexandru - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus
spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei, la care i-a'dat
citire:

Aprobarea ordinii de zi.
Proiect de hotarare privind schimbarea categoriei de folosin{I a ,,terenului
arabil" cu numlr cadastral 28 in ,rteren cu constructii" din localitatea Siniob
pentru implementarea obiectivului de investilii intitulat "in{iinlare After School in
Iocalitatea S6niob, Comuna Siniobrr.

Ordinea de zi a fost aprobata cu 8 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.6.

Inainte de a trece la punctul doi din ordinea de zi, d-l Zatyko Stefan Adalbert intervine si
atrage atentia asupra convocarii sedintelor deindata, precizand ca nu doreste ca acestea sa
devina un obicei, deoarece, majoritatea fiind consilieri noi, nu reusesc sa studieze materialele.

D-na secretar ar:ata ca este vorba despre un singur material privind un proiect in interesul
oamenilor, care, asa cum a aratat d-l primar, este urgent si nu crede ca este cazul privind
aceasta sedinta. Intr-adevar, in urma cu 2 luni a mai fost o sedinta deindata, tot cu un-singur
material referitor la un alt proiect care a fost depus pentru finantare in cadrul POCU, iar in anul
anterior a fost doar o singura sedinta deindata. Deci, acest lucru nu se poate considera un obicei.
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La punctul doi din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind schimbarea categoriei
de folosin{5 a ,rterenului arabil" cu numir cadastral 28 in ,rteren cu construc{ii" din
localitatea Sdniob pentru implementarea obiectivului de investifii irltihrlat "infiin{are After
School in localitatea Siniob, Comuna Siniob" , d-ul primar prezintaraportul de specialitate
intocmit de inspector de mediu cu ahibutii si de urbanism d-l Kuin Nagy Lorant .

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
DJ Kiss Stefan Alexandru, intreaba, referitor la PUG, daca mai este valabil ?
D-na secretar - arata ca, dansul fiind consilier mai vechi, ar trebui sa stie ca, cu putine

luni in unnq dupa modificarea legislatiei, PUG-ul a fost prelungit p6n6la 31.12.2018.
D-l Kiss Stefan Alexandru, intreaba in continuare, in cazul existen{ei unei posibilitdli

de a se construi si un cdmin cultural, unde se gdndegte d-ul primar c5 ar putea fi amplasat,
avdnd in vedere cE nu prea ar mai fi spaliu constructibil.

D-ul primar - arutd c6, in cazul construirii acestui After School, prin proiect, acesta este
prevdzut cu o sald mere, spaliu care va putea fr fiilizat pentru diverse activitdli: serb5ri,
premieri etc. Iar, in alta ordine de idei, daca ne uitdm pe geam, se vede cd" ar fi spa{iu sufieient
pentru incd o construclie l6ngd After school.

DJ Kiss Stefan Alexandru - multumesc, asta am vrut sd stiu.

Nu se mai inscrie nimeni la discufii,

-"-/n

D-l Kiss Stefan Alexandru - presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul doi al
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.7, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

Alte discutii nu au mai fost.
D-l Kiss Stefan Alexandru - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA
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